



## Tour Itinerary

**08:00** Private transfer from Shinawatra University to Bangkok town.

**08:30** Arrive in Bangkok town, starting to visit Grand Palace & Wat Phra Kaew Famous Temple.

**10:00** Continue to visit Wat Chetuporn (commonly known as Wat Pho), that boasts the over 45-meters long Reclining Buddha.

**10:45** Crossing the Chao Phraya River by public boat to visit Wat Aun (Temple of Dawn), this famous Chao Phraya riverbank landmark, which is best known for its porcelain encrusted 79-metre central sparkling pagoda.

**12:00** Thai Traditional Cuisine Lunch meal set incl. a bottle of drinking water (**other beverages & drinks, pay on spot**).

**13:15** Transfer to the Four Face Buddha.





**15:00** Free time on your own explore to Central World Department Store, Platinum Pratunam area & Big-C Department Store for 2 hours.

**17:00** Next visit the China Town (locally named: Yaowarat road). During daytime – the high street of Bangkok's Chinatown – transforms into one of the largest street food spots in the world. Locals and travelers can be seen along the main thoroughfare, sampling their way through all that there is to offer, turning dinner into an evening of exploration. It can be confusing at first but, with a sense of adventure, it can be a lot of fun. Popular offerings include dim sum, oyster omelets, flat noodles in a pepper broth, and lots of fresh seafood. There are also many exotic fruits on offer, as well as homemade ice cream, coconut juice & seasonal Durian yellow softy fruit. Your dinner with local food tasty (**own expenses**).

**19:00** Return to Shinawatra University

**20:00** Arrived and ending of the service.



## 旅游行程

**08:00** 从 Shinawatra University 到曼谷镇的私人接送服务。

**08:30** 抵达曼谷市区，开始参观 Grand Palace & Wat Phra Kaew。



**10:00** 继续参观 Wat Chetuporn(俗称卧佛寺),寺内供奉着超过 45 米长的卧佛。

**10:45** 乘坐公共船穿越 Chao Phraya River，参观著名的湄南河岸地标——Wat Arun，以其 79 米高的中央闪闪发光的瓷质宝塔而闻名。

**12:00** 泰国传统美食午餐套餐包括一瓶饮用水（其他饮料及酒水，现场付费）。



**13:15** 前往四面佛。



**15:00** 自由活动，游览中央世界百货、白金水门区和 Big-C 百货2小时。

**17:00** 接下来参观唐人街（当地人称: Yaowarat Road）。白天，曼谷唐人街的大街变成了世界上最大的街头小吃店之一。当地人和游客沿着主干道漫步，体验这里的一切，将晚餐变成探索之夜。一开始可能会让人感到困惑，但随着冒险的感觉，它会很有趣。受欢迎的菜肴包括点心、蚵仔煎、胡椒汤扁面和大量新鲜海鲜。还提供许多异国水果，以及自制冰淇淋、椰子汁和时令榴莲黄软果。您的晚餐包含当地美食（**自费**）。

**19:00** 返回西那瓦大学

**20:00** 抵达并结束服务。